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Protokoll fra årsmøte i Vassås Bygdekvinnelag 22.10.2020 

Møte ble holdt i Peisestua, Menighetshuset i Hof.  

Grunnet smittevernhensyn Covid-19 var både plassering av møtedeltakere i lokalet 

og bevertning tilpasset Corona tiltakene. Det ble også registrert hvem som var 

tilstede jf. Corona tiltakene. Det var 14 stemmeberettigede. 

Leder Marit Green Tymczuk ønsket velkommen og fortalte at mye av hennes 

motivasjon for å engasjere seg i bygdekvinnelaget er at det er en hyggelig 

møteplass for kvinner på tvers av generasjoner, interesser og bakgrunn. Hun 

fortalte også om sentralmøtet i Norges bygdekvinnelag som ble holdt på Zoom. 

Marit sitter i redaksjonskomiteen i NBK og er vara i Norges Bygdeungdomslag. 

Sentralt har de avgjort at medlemmer under 30 år, skal betale halv medlemsavgift. 

Leder fortalte også om strategien til NBK fram til 2026. Strategiplanen har en 

arbeidsplan som gjelder for 2 år. Vi gjør en forskjell i bygda, vi blir sett og hørt. 

 

Marit Green Tymczuk ble valgt som møteleder. 

 

a) Valg av 2 medlemmer som sammen med leder skal undertegne protokollen 

I tillegg til leder Marit Green Tymczuk ble Lyn Sjue og Olaug Auen valgt til å 

undertegne protokollen etter årsmøtet.  

 

b) Behandle styrets forslag til årsmelding for Vassås bygdekvinnelag 

Årsmeldingen ble lest av sekretær Lene Pleym Myhrvold. Det kom innspill om at 

medlemmer ikke har fått tilsendt referat fra styremøtene og at det ikke var 

sendt til medlemmene oppdatert kontaktliste over medlemmene.  

Årsmeldingen ble godkjent med forbehold om at navn på deltagere fra laget, i de 

ulike arrangementer, påføres årsmeldingen. 

 

c) Behandle regnskap med melding fra revisor  

Kasserer Birgith Johansen gjennomgikk regnskapet.  

Regnskapet ble godkjent. 
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d) Behandle forslag til arbeidsplan 

Vi fikk se en bildekavalkade med musikk til, fra aktiviteter gjennom året. Laget av 

Reidun S. Green. Leder presenterte «tradisjonsmatskolen» og andre aktuelle 

aktiviteter, snakket om den utsatte gjenbruksdagen og bedriftsbesøk 

Lyn Sjue tok opp at hun mente vi må jobbe mer med å verve nye og yngre 

medlemmer og hadde et konkret forslag om at en felles sykkeltur for alle i Vassås, 

kanskje kan være en god aktivitet. Hun satte også søkelyset på hva vi svarer når de 

unge spør hvorfor de skal melde seg inn i laget? Hva ønsker de yngre å finne/få i 

bygdekvinnelaget? Hun spurte også om hvordan vi kan involvere de eksisterende 

medlemmene. Alle medlemmer bør få referat fra styremøtene og 

medlemsmøtene, slik at de kan føle at de vet hva som foregår – hva styret jobber 

med. Kanskje bør styret spørre medlemmene oftere, om de vil bidra mer.  

Kari Aakerholt foreslo at vi kan forsøke å verve blant mammaene til barn og unge i 

4H.  

Styret har mandat til å jobbe mer med arbeidsplanen og ferdigstille denne. 

 

e) Behandle styrets forslag til tilskudd til lokale lag og foreninger  

Årsmøtet godkjente styrets forslag på hva vi vil gi i støtte til lag og foreninger: 

- Menighetsbladet kr 500,- 

- Tut og blæs kr 500,- 

- Veveloftet kr 1500,- 

- Aktive fredsreiser etter søknad.  

 

f) Valg v/ valgkomitéens leder May Britt Haslestad 

De som var på valg og ble valgt: 

Leder: Marit Green Tymczuk (1 år) 

Styremedlem: Birgit Johansen (2 år) 

Styremedlem: May Britt Haslestad (2 år) 

Varamedlemmer: Bjørg Meland (1 år) og Turid Vaaden (1 år) 

Nytt medlem til valgkomiteen: Hanne Sjue (3 år) 

Valgt som revisor: Bjørg Meland og Anne Kristine Høstmæling ble valgt som revisor  

Begge valgt for 1 år. 
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Utsending til årsmøtet i Vestfold Bygdekvinnelag: 

Marit Green Tymczuk og May Britt Haslestad. Vara for leder er Birgit Johansen og 

for May Britt Haslestad er Lene Pleym Myhrvold. 

 

Statens satser for kjøregodtgjørelse 2020-2021 følges. 

Leders honorar kr 2000,- er uendret og gjelder for 2020-2021 

 

g) Antall styremedlemmer som skal være i styret 

Marit Green Tymczuk la fram styrets forslag: «I Vassås Bygdekvinnelag skal det 

være 5 styremedlemmer og 1 møtende vara. Endringen trer i kraft til årsmøtet 

2021.» 

Vi stemte over styret sitt forslag. Stemmer for: 11, stemmer imot: 2. Etter 

oppfordring fra Lyn Sjue føres inn navnene på de som er imot; Lyn Sjue og Olaug 

Auen. 

 

 

Pengene fra kveldens loddsalg ble kr 1560,- og går til Guatemalaprosjektet i regi av 

Norges bygdekvinnelag.  

En hyggelig kveld med kaffe, te, individuelt pakkede rundstykker og twist ble 

avholdt etter gjeldende smittevernregler.   

 

 

Underskrift av protokollen: 

 

 

_________________ ___________________  ___________________ 

Marit Green Tymczuk  Lynette Sjue    Olaug Auen 

leder 

 


